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Posėdis vyko 2024-11-07, pradžia 12.50 val. 
Posėdžio pirmininkas – Andrejus Junda 
Posėdžio sekretorė – Gražina Svarauskienė 
Dalyvauja: 
komisijos nariai Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Andrejus Junda (komisijos 

pirmininkas), Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė (nuotoliniu būdu), Edvard Voršinski, Tomas 
Žigas (komisijos pirmininko pavaduotojas). 

 
Dalyvauja 7 komisijos nariai. 
Kvorumas yra. 
 
Andrejus Junda siūlo pradėti Antikorupcijos komisijos posėdį, perskaito darbotvarkę. Siūlo 

balsuoti.  
 
BALSAVO: UŽ – 7 (Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Andrejus Junda, Vida 

Rastenienė, Jolanta Razmienė, Edvard Voršinski, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA: 
Pradėti posėdį.  
 
Darbotvarkė: 
1. Dėl veiksmų plano 3-iojo tikslo „Plėtoti antikorupcinę kultūrą, į antikorupcinę veiklą 

įtraukiant visuomenę“ visų uždavinių vykdymo kontrolės ir aptarimo.  
2. Dėl kitų klausimų. 
 
1. SVARSTYTA. Veiksmų plano 3-iojo tikslo „Plėtoti antikorupcinę kultūrą, į 

antikorupcinę veiklą įtraukiant visuomenę“ visų uždavinių vykdymo kontrolė ir aptarimas. 
Andrejus Junda. Dėl darbotvarkėje numatyto klausimo. Ketinta pažiūrėti, kaip sekasi 

vykdyti uždavinius, ar yra kontrolė. Norėta pasikviesti atsakingą už antikorupciją savivaldybėje 
Eglę Bainauskaitę, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vyriausiąją specialistę, bet ji šią savaitę 
atostogauja. Apie trečią uždavinį – organizuoti renginį, skirtą Tarptautinei antikorupcijos dienai 
paminėti. Gruodžio 9 d. – Tarptautinė antikorupcijos diena. Minint šią dieną praeitais metais su 
komisijos nariais lankytasi Prezidentūroje. Prašo komisijos narių nuomonės, kaip šiais metais 
paminėti. Norėtų, kad ir mokyklos prisijungtų. Galbūt galėtų būti mokinių piešiniai kovos su 
korupcija tema. Galbūt protmūšį mokyklos galėtų organizuoti.  

Vida Rastenienė. Galvojam apie mokyklas. O kaip tai visuomenei organizuoti? 
Andrejus Junda. STT tinklalapyje https://www.stt.lt/antikorupcinio-samoningumo-

didinimas/ivairios-edukacines-priemones/stt-e.-mokymo-platforma/7661 yra specialūs mokymai, 
visuomenė galėtų paskaityti, didinant antikorupcinį sąmoningumą. Informaciją apie mokymus 
galbūt galima būtų paskelbti savivaldybės interneto svetainėje. Siūlo paminėti Tarptautinę 
antikorupcijos dieną įtraukiant mokyklas – kokių veiksmų imtis, kad korupcijos nebūtų. 

Vida Rastenienė. O gal kviesti mokyklas paminėti Antikorupcijos dieną Viešojoje 
bibliotekoje, ne savivaldybėje, kad ir gyventojams atėjimas nebūtų ribotas. 

Andrejus Junda. Komisijos posėdžiai daugiau formalūs.  
Renata Grigianecienė. Siūlo paminėti su jaunimu. 
NUSPRĘSTA: 



2 
 

Kreiptis į rajono savivaldybės mokyklas, kviečiant jas gruodžio 9 d. paminėti Tarptautinę 
antikorupcijos dieną 

Sprendimas priimtas vienbalsiai. 
 
2. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 
Nesvarstyta, nebuvo poreikio. 
 
 
Posėdis baigtas 13.10 val. 

 
 

Komisijos pirmininkas  Andrejus Junda 
 
 
Posėdžio sekretorė  Gražina Svarauskienė 


